
• AKCIJA BRIGADIRJEV VETERANOV

Na novo posajene lipe
Po šolskem igrišču v Štepanjskem naselju se je 12. oktobra razlegala

partizanska pesem skupaj s pesmijo krampov in lopat. Jutro je bilo
megleno, a prvi so že neutrtidno delali. Da, brigadirskim veteranom so
se to pot pridružili učenci OŠ Karla Destovnika-Kajuba. Odločiliso se
zasaditi štiriinštirideset iip. ki so jih veterani poklonili šoli. Skupaj s ti-
stimi, ki jih bomo posadili pred šolo na drugem koncu naselja, naj bi
predstavljale spomin na tovariša Tita.

Prihajali pa so delat novi in
novi...

Marsikateri brigadir — vete-
ran se je ob delu spomnil na
dneve, ko so gradili domovino.

Brano Thaler: »Naj najprej
povem, da se je ideja o sajenju
dreves utrnila pri tovarišici
Bredi, ki tudi danes sodeluje.

Pa moji spomini? Gradili smo
Novi Beograd. Borovnico. Banjalu-
ko. Omeniti moram še prvo sloven-
sko mladinsko brigado, imenovano
po herojki Majdi Šilc — sam sem bil
tudi v tej brigadi. Pobirali smo polj-
ske pridelke, in to leta 45 na Krškem
polju. Potem smo v Bohinju istega
leta sekali drva. Delali smo tudi v
Ljubljani in okolici. Študentski dom
na primer.

Potem smo šestinštiridesetega
gradili progo Brčko — Banoviči. Pa
kasneje avtocesto Zagreb — Beo-
grad, hidrocentralo, v naslednjih
letih Novo Gorico in Kočevski Rog.

Sestrični Milica in Zlata Pribo-
šič: »Delali sva pri Veliki Kapeli,
Veliki dolini... Bili sva v prvi
slovenski brigadi Majde Silč.
Zdaj, ko pomagava tukaj saditi
drevesa, se počutiva mladi, pa
tako otročji, kot sva bili včasih.
Kar z vami v klopi bi šli.

Toda — šalo na stran. Jesti res
ni bilo na pretek in izbiro, ko sva
po vojni pomagali graditi domo-
vino. Spomniva se na močnik in
na gobe. Pa tudi na to, da sva
nekoč dobili paket od doma in
domači so nama pisali, da imajo v
Ljubljani že žemljice.« .

V pogovor se je vključila tudi
Teja Majkič, predsednica mla-
dinske organizacije na OŠ Karla
Destovnika-Kajuha.

»Zelo sem vesela, da je akcija
potekala v tako prijetnem ozrač-
ju. Seveda pa bomo imeli tudi za-
sajena drevesa. Zahvaljujemo se
veteranom zanje in upamo, da se
bomo ob kaki drugi priložnosti
spet zbrali.«

Povabilu na akcijo so se od-
zvali tudi gasilci, ki so nanovo
posajene lipe zalivali.

Tako. Zdaj pred šolo stoji
novih štiriinštirideset lip. Ker pa
je takšnih akcij zadnje čase bolj
malo, se bomo potrudili, da jih
bo v bodoče več. Zahvaia pa gre
tako tovarišid Bredi za idejo, kot
vsem, ki so jo uresničili.
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